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Z A P I S N I K 
Sa I sednice Upravnog odbora UITS formirane odlukom Skupštine 21.04.2018.g. 

održane 19.05.2018.g 

 

          Prva sednica UO u novom sazivu iz 2018.g. održana je 19.05.2018. godine sa početkom u 16.00 

časova u Vrnjačoj Banji, Vojvođanska 2. Sednicu je, kao predsedavajući po Statutu, otvorio 

predsednik UITS, pozdravio sve prisutne i predlošio sledeći  

                                                      Dnevni red : 

1. Izbor zapisničara i overača zapisnika ; 

2. Izbor podpredsednika UO  

3. Potvrda izbora sekretara obavljenom elektronskim putem ; 

4. Verifikacija odluke o mestu i vremenu održavanju UO . 

5. Upoznavanje novih članova sa statutom i analiza pojedinih nedorečenih i 

nepreciznih članova; 

6. Analiza dosadašnjeg delovanja i definisanje plana delovanja UITS-a u buduće ; 

7. Upoznavanje UO sa aktivnosti predsednika u pokušaju ponovnog uspostavljanja 

bliskog kontakta UITS-a sa Preduzećem. 

8. Razno. 

 

1)   Utvrđeno je da sednici prisustvuju : 

1. Milan Arsić, predsednik udruženja 

2. Violeta Nikolić, sekretar udruženja 

3. Mladen Saveljić, član  

4. Goran Čolović, član 

5. Draško Šćekić, član  

         Odsutni članovi UO: 

1. Saša Stamenković, član 

2. Dušan Milosavljević, član 

            Sednici je, na poziv UO u delu diskusije, prisustvovala i član NO Marina Stanković Šarić.   

               Konstatovano je da sednici prisustvuje 5 od ukupno 7 članova OU, što je više od polovine ( 

71,42 % ) i da UO može donosititi punopravne odluke. 

    1)    Za zapisničara je jednoglasno izabrana Violeta Nikolić, a za potpisnika Draško Šćekić. 

2) Za podpredsednika je većinom ( 4 za, 1 protiv - sam Mladen ) izabran Mladen Saveljić 

3)  Potvrda izbora Violete Nikolić za sekretara je verifikovana jednoglasno . 

4) Verifikovana je elektronski izglasana odluka ( 5 da, 2 protiv ) o održavanju UO u Vrnjačkoj Banji;  

5) U toku upoznavanja članova UO sa statutom UITS-a, kroz diskusiju u kojoj su uzeli učešće svi 

prisutni, uočeni su propusti u nekim članovima ( član 16, 19, 20, 23, 28 ), sa odlukom da se za 

naredni UO definišu novi izgledi navedenih članova i kao predlog dostavi skupštini na glasanje.  
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6) Analizom svakog člana statuta UITS-a, a sa povećanom pažnjom onih koji se tiču 

funkcionisanja, ovlašćenja i obaveza Predsednika, UO i NO, kroz informacije dobijenih od 

članova iz prethodnog UO, uočene su manjkavosti. Naročito u dinamici sazivanja UO i NO, 

učešća članova UO u donošenju odluka, i uvidu NO u finansijske izveštaje u proteklom periodu. 

Cilj ove analize je bio da se kroz prepoznavanje propusta nešto nauči i izbegnu isti propusti u 

narednom radu.   

Naloženo je Predsedniku UITS-a da preuzme dokumentaciju od prethodnog Predsednika u 

narednih nedelju dana i kopije svih odluka dostavi članovima UO na uvid, kako bi se kroz 

elektronsku komunikaciju donela odluka o njihovom daljem važenju, potrebi poništavanja, 

promene ili dopune istih. Naročito su bitne odluke iz oblasti finansija koje omogućavaju 

funkcionisnje UO i Predednika – nadoknada troškova puta na sastanke UO, nadoknada 

troškova angažovanja knjigovođe,nadoknada zao državanje sajta, nadoknada za rad 

predsednika i sekretara…    

7) Članovi UO su informisani da se Predsednik UITS-a obratio Sektoru za ljudske resurse, tačnije 

šefu službe za interne odnose, sa molbom da se organizuje sastanak i pokuša da realizuje ideja 

o uspostavi bližeg kontakta poslovodsva i UITS-a. Odgovor, koji je stigao posle 8 dana, u sebi 

nosi obaveštenje da će se susret svakako realizovati, ali zbog zauzetosti direktora Sektora, 

početkom juna. 

8) Razno : 

- UO je obavešten da je kod promena podataka u APR-u o novom zastupniku i novoj 

adresi UITS-a, propušten posao promene kontakta ( telefon i e-mail ), što je kod 

prijema rešenja o PIB-u izazvalo nezadovoljstvo službenice iz ministarstva, ali je 

prihvatila izvinjenje i dala rok od 10 dana da se u APR-u izvrši i promena kontakta. 

- UO smatra da je jedan deponovan potpis nedovoljan za normalno funkcionisanje 

udruženja i zadužilo Predsednika da organizuje deponovanje potpisa i za  

Podpresednika i za Sekretara udruženja. 

- Donet je zaključak da se sledeći UO organizuje krajem septembra, po završetku GO 

zaposlenih. 

 

          U Vrnjačkoj banji, 19.05.2018                                                       Zapisničar 

 

                                                                                                      ___________________________ 

                                                                                                                   Violeta Nikolić 

             Zapisnik overava 

                                                                                                                Predsedavajući UO 

   _______________________    

                  Draško Šćekić 

                                                                                                      ______________________________  

                                                                                                                         Milan Arsić 

 


